

(本通告已發出 eClass 電子版通告，敬請 貴家長於閣下智能電話上細閱通告內容及簽署。)

*由 2018 年 1 月 22 日起，本學將停止使用紙本形式的家長通告，敬希垂注。

伊斯蘭鮑伯濤紀念小學通告

IC/SC/06C/17-18

敬啟者：

有關選擇古蘭經班 / 功課輔導班 / 烏爾都語班事宜

爲了增加學習空間以提昇學生的學習能力，本學年學校於逢星期一、三、五，安排了古蘭經班和功課輔導班，及逢星期三的烏爾都語班。此外，本學年部分被選學生將在此三天中的一天，參加英語拔尖課程或數學科基礎課，被選學生仍可參與餘下一或兩天的古蘭經班 / 功課輔導班 / 烏爾都語班。爲了有更好的安排，選擇參加古蘭經班的學生應爲課餘時未能參加校外讀經班者優先；而選擇烏爾都語班學生則爲在校內從未修讀同類課程者優先，並請注意每位學生只能選擇上列項目中的其中一項。

請 貴家長填妥回條於九月五日（星期二）交回班主任收集，如有任何查詢歡迎致電予楊茜雯主任。

此致

貴家長台鑒

伊斯蘭鮑伯濤紀念小學

校長 _____ 謹啟

(石志端)

二零一七年九月一日

(通告負責人：楊茜雯主任)

有關古蘭經班 / 功課輔導班 / 烏爾都語班事宜事宜通告 IC/SC/06C/17-18

回 條

(請於 05/09/2017 交回)

敬覆者：

本人已知悉 貴校有關選擇古蘭經班/功課輔導班事宜。本人選擇：

只選 ✓ 一項	星期一	星期三	星期五
	功課輔導班		
	古蘭經班		
	功課輔導班	烏爾都語班 (只爲首次修讀學生而設)	功課輔導班

此覆

伊斯蘭鮑伯濤紀念小學校長

學生姓名	
班別	
家長姓名	
家長簽署	
聯絡電話	
日期	

(Please note that eClass Parent Notice is available. Please read the notice and sign it on your mobile device.)

The school will **STOP using **PAPER NOTICE** from 22/01/2018 onwards.*

Islamic Dharwood Pau Memorial Primary School Notice

IC/SC/06/17-18

1 September, 2017

Dear Parents,

Option for Quran / Tuition / Urdu Classes

In order to maximize the use of time and enhance student's learning skills, Quran Class and Tuition Class are arranged every Monday, Wednesday and Friday ; Urdu Class is arranged every Wednesday. Students attending the English or Mathematics Enhancement Programme can still choose to attend either the Quran or the Tuition Classes on the remaining one or two days. To facilitate better arrangement, students can choose to attend Quran Class if they can't go to Mosque or Madrassah after school. Urdu class is arranged only for students who have never attended this course in school before.

Please kindly complete the following reply slip and return to the class teacher on or before **5 September, 2017 (Tuesday)**. If you have any enquiries, please feel free to contact Ms Aisha Yeung at 23201300.

Yours faithfully,



(Salim Sekena, Principal)

(Person-in-charge for this notice: Ms Aisha Yeung)



Option for Quran / Tuition / Urdu Classes

IC/SC/06/17-18

Reply Slip

(Please reply on or before 05/09/2017)

Dear Principal,

I acknowledged receipt of your notice No. IC/SC/06/17-18 regarding the **Option for Quran / Tuition / Urdu Classes** and I would like my child to join:

Tick ✓ ONE only	Monday	Wednesday	Friday
	Tuition		
	Quran		
	Tuition	Urdu (For first time study only)	Tuition

Student's name	
Class	
Parent's name	
Parent's signature	
Contact number	
Date	

Remark: where appropriate.